

PRESS RELEASE

Ottawa, January 25, 2002

The Supreme Court of Canada was saddened to learn of the passing today of the Honourable Mr. Justice Willard Zebedee Estey, who served on the Court from September 1977 to April 1988.

The Chief Justice, the Right Honourable Beverley McLachlin, said that while she never had the opportunity to sit with Justice Estey on the Court, she knew him well personally and admired his keen sense of justice, his boundless energy and his passion for innovation and "getting the job done".

The Court extends its sincere condolences to the family and friends of the late Mr. Justice Estey.

COMMUNIQUÉ DE PRESSE

Ottawa, le 25 janvier 2002

La Cour suprême du Canada a appris avec tristesse le décès de l'honorable Willard Zebedee Estey, qui a siégé à la Cour de septembre 1977 à avril 1988.

La Juge en chef, la très honorable Beverley McLachlin, a fait savoir que, même si elle n'avait pas eu l'occasion de siéger avec le juge Estey à la Cour, elle le connaissait bien personnellement et admirait son grand sens de la justice, son énergie sans bornes et sa passion pour l'innovation et pour s'acquitter de ses tâches.

La Cour présente ses plus sincères condoléances à la famille et aux amis de feu le juge Estey.